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Sammanfattning från styrelsemötet 17 maj 2024

Styrelsemötet hölls i Bagarstugan på hembygdsgården 

Det meddelades bland annat:
Allt är klart inför sommaren gällande Bagarstugans kafé-verksamhet. Tre olika grupper 
kommer att ansvara för verksamheten under tre olika perioder under sommaren.

Fönsterrestaureringarna på södergaveln är klara, endast blindfönstret återstår.

Skapande skola-projektet med femteklassare i Paul Erikssonmuseet pågår för andra året i rad.

Olle Ridelius har ympat tre ympris på Byträdet och Erik Tylhammar kommer den 4 juni med 
en skylt att placera intill Byträdet.

Valborgsmässofirandet utvärderades och konstaterade att det kom väldigt mycket folk. Vi är 
nu enda offentliga brasan i Söderbärke och vi behöver tänka nytt gällande kaffeserveringen.

Vi har beviljats ett så kallat föreningslån från kommunen för att kunna genomföra kommande 
restaurering av huvudbyggnadens fasad mot Kyrkogatan.

I övrigt planerades inför kommande arrangemang som Midsommar på Hagudden och 
Söderbärkelördagen.

Sammanfattat av Anna Falkengren
Sekreterare


